
Referat af bestyrelsesmøde i Roskilde Rideklub d. 7/12-2020 
Tilstede: Anne-Marie, Mette, Knud, Michael, Pia 
Fraværende: Malou 
 
Dagsorden 
1. Godkendelse af dagsordenen, valg af referent, næste mødedato og andre vigtige datoer 
2. Økonomi/budget 
3. Renovering 
4. Foderordning 
5. Eventuelt 
 
Ad. 1. Godkendelse af dagsordenen, valg af referent, næste mødedato og andre 
vigtige datoer 
- Dagsordenen blev godkendt og Pia valgt som referent. 
- Næste bestyrelsesmøde er mandag d. 4/1-2021 
 
Ad. 2. Økonomi/budget 
Vi har brugt en del penge i forbindelse med renoveringen. Det betyder at driftsresultatet på nuværende 
tidspunkt er omkring 0. Et bevidst valg, så ikke noget der kommer bag på os kasse beholdningen er stadig 
god, men der skal stadig bruges nogle penge på indretning. 
 
Regnskab/kassebeholdning: 
2019: 536.145 kr. 
2020: 621.765 kr. 
 
Kasseren ønsker at bruge knap 700 kr. på et posteringsmodul. 
Det betyder at klubmodul kan automatiseres, så det skaber mindre arbejde for kasseren. 
Dette blev godkendt.  
 
Ad. 3. Renovering 
Overdragelse d. 18. December. 
Forventet indflytning d. 19 el. 20. December. 
 
Der mangler maler/kalkarbejde i stald Øst. Dette skal klares i weekenden 12/13 december. 
 
 
Ad. 4. Foderordning 
Fælles foderaftale blev valgt. Det bliver Brogaarden. 
 
Der laves også aftale med Foderhallen, for at kunne indkøbe mash/lucerne mv. 
”Problemheste” – kan få en madkasse ordning. Dette er en overgangsordning, som nuværende pensionærer 
kan tilgå. Nye pensionærer skal være med på den fælles foderordning med Brogaarden. 
 
Bestillinger fra foderhallen skal forudbetales via mobilepay. Der oprettes et nyt mobilpay nummer i klubben. 
 
Ad. 5. Eventuelt 
 
Gulv i boks 7: Skal ordnes. Anne-Marie taler med kommunen/Entreprenøren om dette.  
Der er flere steder i stald vest, hvor gulvet skal ordnes og andre finesser der ikke er på plads. 
 
Heidi får godkendelse til at fremleje sin boks i op til 4 måneder fra 1. Januar 2021. 
 
 
 
 


